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Folketingets Retsudvalg har den 29. september 2023 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1419 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD) og Steffen Larsen (LA). 

 

Spørgsmål nr. 1419: 

Vil ministeren i forlængelse af samråd den 15. september 2023 om gen-

skabelse af de slettede sms-beskeder i minksagen, jf. REU alm. del - 

samrådsspørgsmål Q-T, redegøre for, hvorfor man ikke valgte at udvide 

lagerkapaciteten i sensornetværket, og hvem der traf denne beslutning? 

Hvis beslutningen blev truffet på embedsmandsniveau, er stillingsbeteg-

nelsen tilstrækkelig. 

 

 

Svar: 

Jeg forstår spørgsmålet således, at der spørges ind til, hvorfor man i 

december 2021 ikke udvidede lagerkapaciteten på sensornetværket.  

 

Den nuværende regering er – ligesom tidligere regeringer – meget tilba-

geholdende med at oversende oplysninger om ministeriernes interne be-

slutningsprocesser til Folketinget, herunder oplysninger af den karakter, 

der er nævnt i spørgsmålet. 

 

Jeg kan dog konstatere, jf. min tidligere besvarelse af samrådsspørgsmål 

Q-T i Folketingets Retsudvalg den 15. september 2023, at henset til 

krypteringen af data ville en udvidelse af lagerkapaciteten på sensornet-

værket ikke have gjort en forskel i praksis. 

 

Talepapiret brugt i forbindelse med besvarelse af samrådsspørgsmål Q-

T i Folketingets Retsudvalg vedlægges dette svar. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Troels Lund Poulsen  

 

Offentligt
REU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 1419
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